
 

 

Veräjäpellon koulun henkilöstön lausunto Kilon koulun väistöstä Monikkoon 

 

 

Veräjäpellon koulun henkilöstö toteaa asiasta seuraavaa: 

 

1) Leppävaaran alueella on jatkuva väistötilojen tarve, joten olisi parempi hyödyntää 
nykyisin käytössä olevaa siirtokelpoista paviljonkia (Veräjäpellonkatu 12), joka on 
valmiina Monikon vieressä. Näin vältyttäisiin myös lausuntopyynnön liitteissä 
kuvatuilta siirtokelpoisten tilojen kertaluonteiset kustannukset, jotka ovat mittavat: 
suunnittelu, perustukset, sähkövesi- viemäri- ja tietoliikenneliittymät sekä 
siirtokustannukset käytön päätyttyä. 

2) Nykyisten väistötilojen yhteydessä on myös valmiit välituntipihat, joiden 
rakentamiseen on käytetty huomattavat summat rahaa 

3) Monikon koulukeskukseen tulevat opetustilat eivät sovellu väistöratkaisujen 
toteuttamiseen, koska ne on suunniteltu Espoon uuden koulusuunnitteluohjeen 
mukaisesti ns. oppikylämallin mukaisesti 

4) Luokkatiloja ei ole riittävästi, koska Monikkoon tuleva suomenkielinen alakoulu on 
suunniteltu kaksisarjaiseksi ja koulu on jo ensi lukuvuonna kaksisarjainen 
kolmanteen luokkaan asti ja yksisarjainen vuosiluokilla 4-6. Näin ollen sinne ei 
mahdu seitsemää ryhmää, vaan korkeintaan kaksi. 

5) Monikko on suunniteltu siten, että kaikki käyttäjät eivät mahdu yhteisiin tiloihin (esim. 
ruokala, välituntipihat) yhtä aikaa ja siksi lukujärjestykset tulee porrastaa. Tästä 
seuraa aivan erityistä haittaa niiden luokkatilojen osalta, joihin kuljetaan toisten 
luokkien läpi ja joiden läpi kuljetaan. 

6) Monikoon ei valmistu niin paljon luokkatiloja, kuin hankesuunnitelmassa on esitetty. 
7) Majoituskäyttö paviljongin osalta, Monikon osaltahan majoituskäyttöä ei voi kesän 

2021 aikana käyttää, koska kalustaminen on kesken. 
8) Monikon toiminnan käynnistymiseen tarvitaan työrauhaa, koska kyseessä on 

monisäikeinen kokonaisuus, jossa kaksi koulua yhdistyy ja koko Monikon tason 
yhteistyötä ollaan käynnistämässä samanaikaisesti. Viidennen toimijan lisääminen 
tähän kokonaisuuteen aiheuttaa huomattavaa lisäkuormitusta uuden kokonaisuuden 
käynnistämiselle. 
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